

TERMS OF USE

《使用条款》

GENERAL

总则

The Diamond Journey website (the “Website”) is provided by Sarine Technologies Ltd. and its affiliates (“Sarine”) for information and educational purposes only and is based both on content from third party and public sources and on Sarine copyright content.

钻石之旅网站（本“网站”）由尚灵技术有限公司及其附属机构（“尚灵”）开发维护，仅用于提供信息和开展教育。本网站内容既包括来自第三方和公共来源的信息，也包括尚灵的版权内容。

By using the Website, you hereby consent to these Terms of Use and agree to its terms.

您浏览本网站，即表示同意本《使用条款》并接受各条款内容。

LINKING TO THIS WEBSITE

Sarine permits links to this Website however, the following actions are strictly prohibited: (a) altering or modifying the visual presentation or appearance of the Website; (b) altering or modifying the content of this Website in any way; (c) misrepresentation of your relationship with Sarine; (d) implying that Sarine approves or endorses you, your Website, or your service or product offerings; and (d) presenting false or misleading impressions about Sarine or otherwise damaging the goodwill associated with the Sarine name or trademarks. By linking to this Website, you permit Sarine to refer to such links in Sarine’s marketing activities. Sarine may at any time, at its sole discretion, terminate your right to link to this Website and in such event, you shall immediately remove all such links.

链接至本网站：

尚灵允许您链接至本网站，但严禁以下行为：（a）更改或修改本网站的视觉呈现或外观；（b）以任何方式更改或修改本网站的内容；（c）不实陈述您与尚灵的关系；（d）暗示尚灵批准或认可您、您的网站或您的服务或产品；（e）散布关于尚灵的虚假或误导性信息，或以其他方式损害与尚灵品牌名称或商标相关的商誉。您链接至本网站，即表示您允许尚灵在市场营销活动中引用这些链接。尚灵可随时自行决定终止您链接至本网站的权利；在此情况下，您应立即删除所有此类链接。

DISCLAIMERS AND LIMITATION OF LIABILITY

免责声明和责任限制

Sarine is not responsible for the accuracy or completeness of the content taken from third-party or public sources as referenced on the Website. Furthermore, Sarine does not guarantee, approve or endorse information, products or services of any third party referred to on the Website.

对于本网站引用的第三方或公共来源内容，无论准确或完整与否，尚灵概不负责。此外，尚灵并不保证、批准或认可本网站上提及的任何第三方信息、产品或服务。

Any reliance upon the Website’s content, in whole or in part, is at your own risk. Sarine shall not be held liable for any loss or damage arising from your reliance upon the content provided on the Website.

若使用本网站任何内容，无论全部或部分，相关风险由您自己承担。若您因使用本网站内容而招致任何损失或损害，尚灵概不负责。